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Fællesbestyrelse Sejerø Skole og Børnehus 
 
 

 

 

Mødetype: fællesbestyrelse 

Dato og tid: 13.08.2020 kl. 18.30 

Fraværende: Lasse, 

Torben 

 Emne  Proces Beslutning P-

plads 

1. Godkendelse af dagsorden  Godkendt  

2. Velkommen tilbage, info fra 

formanden 

Velkommen tilbage. 

Formanden forslår, at der 

sendes en sms rundt til 

forældrerepræsentanterne 

forud for møderne, så der 

ikke bruges tid på at vente.  

Dagsorden sendes ud en 

uge før mødet. 

  

3. Regnskab, orientering Budgettet balancerer. Der 

har været brugt lidt til 

Coronatiltag, men det er 

der disponeret med. Det 

forventes at vi går ud af 

dette regnskabsår med et 

0. 

 

 

 

4. 

 

COVID-19, drøftelse Skolen har oplevet, at det 

har været problemfrit at 

starte rutinerne med 

håndvask/håndsprit. Det er 

godt at være tilbage i egne 

lokaler, hvor der er købt 

nye borde. Brugsen foreslå 

at de gamle borde 

opbevares i deres kælder.  

 

Børnehaven er glade for, at 

alle børn må være 

sammen. Der er forsat 

fokus på håndvask. Her er 

der også styr på rutinerne.  

 

Der er opmærksomhed for 

forældrene på, at der 

løbende kommer nye 

vejledninger. Der gøres 
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opmærksom på, at 

forstøverne ikke skal 

bruges til andet end 

rengøring.  

 

Der er rigeligt 

værnemidler, bl.a. 

mundbind.  

5. Årshjul, drøftelse af 

indsatser for 

fællesbestyrelsen 

Arbejde med skolens 

hjemmeside. Dette skal der 

findes en dato for.  

Principperne rundsendes i 

bestyrelsen.  

 

Hjemmesiden skal 

prioriteres, så hvis der ikke 

er noget akut 

høringsmateriale, så 

arbejdes der med den på 

næste møde. Det er vigtigt 

at hjemmesiden opdateres 

årligt. Her skal huskes 

samtykke til billeder.  

 

Der har tidligere været 

arrangeret banko, et 

samarbejde imellem 

støtteforeningen og 

bestyrelsen. Markedsdage, 

sommerfest eller andet 

kunne planlægges. Der kan 

evt. planlægges noget til 

foråret, inden påske. Dette 

for at indsamle til 

skolerejsen.  

  

6. Gensidig orientering fra 

formand, 

forældrerepræsentanter, 

skoleleder, afdelingsleder, 

medarbejderrepræsentanter 

Der er politisk fokus på at 

få folkeskolerne til at 

levere bedre resultater. 

Der skal udarbejdes en ny 

skolestrategi og fokus på 

kerneopgaven.  

 

Der vil blive indlagt kurser 

for elever i skolen, og 

hjemmearbejdet vil være 

minimeret til bare at være 

daglig læsning, og ved 

fravær, skal der naturligvis 

følges op hjemmefra. Vi 

forsøger os med andre ord 

som lektiefri skole. 
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Børnene er delt i idræt, i 2 

grupper. Alle børn er til 

gengæld samlet på 

værkstedsdagen, om 

mandagen. Her har 

børnene stor glæde af selv 

at kunne vælge på en 

anden måde end de ellers 

gør. 

 

Fra børnehuset er der 

ekstra fokus på børnenes 

trivsel. Der er taget 

udgangspunkt i 

børnemiljøundersøgelsen, 

hvor der gives udtryk for, 

at børnene keder sig. For 

at imødekomme dette, 

deles børnene i højere grad 

op i 2 grupper.  

 

Kompetencehjul og 

læreplaner skal udarbejdes 

som det næste.  

 

Nyt barn er ved at blive 

kørt ind.  

 

Grønne spirer kommer i 

gang, så det grønne flag 

kan bevares. 2 personaler 

skal på kursus.  

 

7. Evt. Fritidsbrugere af 

omklædning og sal.  

Indendørsfodbold starter 

så snart der er klar til det, 

og skytteforeningen ligeså. 

Skolen får besked når det 

bliver aktuelt. Der 

udarbejdes et skriv for 

hvordan der skal ageres.  

 

Der er ønske om at 

etablere et bålsted et 

andet sted end hvor det pt. 

er placeret. Dette ønskes 

gjort i samarbejde med 

idrætsforeningen. Brian 

drøfter dette i 
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idrætsforeningen, og så 

vendes det igen på skolen, 

hvorefter der ansøges om 

tilladelse.  

Mulig pædagogisk dag for 

personale, hvor forældre 

tager over i forbindelse 

med pasnings af børn.  

 

Det blev drøftet, at der 

skal være brandøvelse, 

hvor også brandbilen 

kommer forbi. 

 

Ønske om at udvide skolen 

til at rumme eleverne på 8. 

klassetrin. Dette fordi der 

bliver færre og færre 

efterskoler som tager 8. 

klasse.   

 

Der kan også arbejdes på 

at få børnene på øen til at 

møde de børn som kommer 

i sommerhuse.   

 


